

Perlindungan  
**Komprehensif**  
dan  
**Pulangan Tunai**

# M-ZAHRA MOTOR TAKAFUL

Melindungi kenderaan anda daripada sebarang kerugian dan kerosakan serta liabiliti undang-undang pihak ketiga.

Diuruskan oleh:



PELANGGAN DINASIHATKAN UNTUK MEMBACA DAN MEMAHAMI TERMA DAN SYARAT DI LAMAN WEB KAMI SEBELUM MELANGGAN / MENYERTAI MANA-MANA PRODUK / PERKHIDMATAN / KEMPEN / PROMOSI.



03 2600 5500  
[www.muamalat.com.my](http://www.muamalat.com.my)



Ahli kumpulan

**DRB-HICOM**

## Apakah M-ZAHRA MOTOR TAKAFUL?

Pelan perlindungan untuk kenderaan (kereta persendirian dan motosikal) anda daripada kehilangan atau kerosakan serta liabiliti undang-undang pihak ketiga.

## Kelebihan M-ZAHRA MOTOR TAKAFUL:



### Manfaat Takaful Kemalangan Diri

Perlindungan kemalangan peribadi sebanyak RM15,000 untuk setiap pemandu dan penumpang sekiranya berlaku kematian atau keilatan kekal disebabkan kemalangan ketika dalam perjalanan atau sewaktu turun dari kenderaan.



### Tele Bantuan 24/7

Manfaat bersedia untuk membantu anda melalui Tele Bantuan 24/7 yang disediakan untuk semua peserta yang layak di bawah perlindungan Takaful Motor Persendirian Komprehensif dan Takaful Motor Motosikal Komprehensif.



### Khidmat Tunda Tanpa Had

Manfaat khidmat tunda tanpa had sehingga 50km bagi setiap insiden dari tempat berlaku kejadian ke bengkel panel Takaful Malaysia yang terdekat.



### Lebih 200 Bengkel di Seluruh Negara

Terdapat lebih 200 bengkel panel Takaful Malaysia yang diiktiraf di seluruh negara dan pilih lokasi yang berdekatan dengan anda.



### Pulangan Tunai\*

Khas untuk pelanggan perlindungan komprehensif, anda bakal menikmati ganjaran pulangan tunai sekiranya tiada tuntutan yang dibuat sepanjang tempoh perlindungan.

\* Tertakluk pada prestasi kewangan syarikat, potongan cukai yang terpakai dan yuran perkhidmatan dan tiada tuntutan yang dibuat sepanjang tempoh perlindungan.

Nota: Ini adalah ringkasan kepada ciri-ciri utama produk di atas dan hanyalah sebagai ilustrasi sahaja. Ia bukan merupakan sebahagian daripada kontrak Takaful. Pemilik sijil dinasihatkan untuk merujuk pada Helaian Penerangan Produk, dokumen sijil dan dokumen lain yang berkaitan (jika ada) untuk maklumat penuh berkenaan terma dan syarat, termasuk apa sahaja yang dinyatakan di dalam risalah ini.

#### PENYATAAN RISIKO

TAKAFUL MALAYSIA ADALAH AHLI PERBADANAN INSURANS DEPOSIT MALAYSIA (PIDM). SEBAGAI AHLI PIDM, SEBAHAGIAN DARIPADA MANFAAT YANG DILINDUNGI DI BAWAH SIJIL TAKAFUL YANG DITAWARKAN OLEH TAKAFUL MALAYSIA ADALAH DILINDUNGI DARIPADA KERUGIAN SAMA ADA SEBAHAGIAN ATAU KESELURUHAN DARIPADA MANFAAT TAKAFUL OLEH PIDM, SEKIRANYA BERLAKU KEGAGALAN KEPADA AHLI TAKAFUL OPERATOR. UNTUK MAKLUMAT LANJUT MENGENAI HAD PERLINDUNGAN DAN SKOP PERLINDUNGAN, SILA DAPATKAN RISALAH MAKLUMAT PIDM DARI TAKAFUL MALAYSIA ATAU LAYARI LAMAN SESAWANG PIDM (WWW.PIDM.GOV.MY) ATAU HUBUNGI TALIAN BEBAS TOL PIDM (1-800-88-1266).

Pelan ini diuruskan oleh:

**Syarikat Takaful Malaysia Am Berhad** 201701032316 (124686-D)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia. Tingkat 27, Blok Annex, Menara Takaful Malaysia, No.4, Jalan Sultan Sulaiman, 50000 Kuala Lumpur.

[www.takaful-malaysia.com.my](http://www.takaful-malaysia.com.my)